
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 338 (Alm. del), som Sundhedsudvalget 

har stillet til ministeren for sundhed og forebyggelse den 5. marts 

2009. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Peter Vernersen 

(S). 
 

Spørgsmål 338: 

”Ministeren bedes oplyse hvad baggrunden var for, at borgermødet i Holstebro  

den 3. marts 2009 om hospitalsplacering var annonceret meget sparsomt?” 

 

  

Svar: 
Det er bestemt mit indtryk, at der var en meget betydelig offentlig interesse for og 

opmærksomhed om borgermødet. Jeg synes heller ikke, at fremmødet tyder på, at 

annonceringen har været utilstrækkelig. 
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